
5G  Wie zit er op te wachten en zijn de risico’s onderzocht??

Wij zitten sowieso niet op 5G te wachten, nog meer stralingsbelasting waar we reeds bol staan van dit 
soort stralingsbelasting.
En dan een overheid die weinig of geen onderzoek laat verrichten om effecten op gezondheid helder te 
krijgen, alleen maar om meer geld te verdienen bij het veilen van de hiervoor benodigde frequenties. 
Schande!

KPN heeft in het noorden een testje gedaan met 5G, en bijvoorbeeld koeien werden daar nogal door 
gestoord.  Moet dat ook bij mensen alleen maar voor het geld?

Wat ons betreft dus GEEN 5G!
Niet voor telefonie, communicatie tussen voertuigen en hun omgeving, andere draadloze datatransfers.

R.M.M. Brioul   en E.E.M. van Corstanje
Ophemert, 8-9-2019


